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1.  

Kunt u bevestigen dat de Gezondheidsraad in het Vervolgadvies 

gewasbescherming en omwonenden onder andere adviseert dat “overheid en 

agrarische sector de plannen om de landbouw te verduurzamen, zoals recent nog 

beschreven in de Toekomstvisie Gewasbescherming 2030, met kracht ter hand 

nemen en intensiveren”? 

  

Antwoord  

Ja. 

 

2. 

Beaamt u dat dit betekent dat volgens de Gezondheidsraad de plannen die reeds 

bestonden, zoals de Toekomstvisie Gewasbescherming 2030, geïntensiveerd, dus 

aangescherpt dienen te worden, en resoluut dienen te worden uitgevoerd? Zo nee, 

waarom niet? 

 

3. 

Waarom schrijft u in uw appreciatie van het advies van de Gezondheidsraad dat 

het advies in lijn is met de Toekomstvisie Gewasbescherming 2030, terwijl de 

Gezondheidsraad juist adviseert dat de plannen geïntensiveerd dienen te worden? 

 

4.  

Waarom geeft u in uw appreciatie nergens aan hoe u de huidige plannen zult 

intensiveren? 

 

5. 

Kunt u bevestigen dat u dit belangrijke onderdeel van het Vervolgadvies van de 

Gezondheidsraad dus niet overneemt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waarom 

neemt u dit niet over? 

 

Antwoord vraag 2 tot en met 5 

In de appreciatie staat dat de beoogde omslag in het landbouwsysteem naar 

weerbare planten en teelsystemen alleen kan worden bereikt als de huidige 

aanpak wordt herijkt en de inzet van alle partijen – zowel de overheid als de 

landbouwsector en het bedrijfsleven rond gewasbescherming – flink wordt 

geïntensiveerd. Hierin voorziet het uitvoeringsprogramma bij de “Toekomstvisie 

gewasbescherming 2030”, dat ik uw Kamer in september zal doen toekomen. Dit 

uitvoeringsprogramma voorziet in een jaarlijkse monitoring van de voortgang, 

waardoor het mogelijk is tijdig bij te sturen als dit nodig blijkt te zijn. 

 

6. 

Waarom wijdt u in uw appreciatie van het advies van de Gezondheidsraad 

voornamelijk uit over de Toekomstvisie gewasbescherming 2030, terwijl er ook 

nog doelen staan voor 2023, namelijk uit de nota Gezonde Groei, Duurzame 

Oogst? 

 

Antwoord 

De “Toekomstvisie gewasbescherming 2030” schetst een perspectief en horizon 

die verder gaat dan het huidige beleid, dat is vastgelegd in de nota “Gezonde 

Groei, Duurzame Oogst”.  5.2.1 Woo
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voor de glastuinbouw om afvalwater met gewasbeschermingsmiddelen te 

zuiveren met een rendement van 95% en een verhoging van de verplichting om 

de spuitdrift (verwaaiing bij het toepassen van gewasbeschermingsmiddelen) te 

verminderen reduceren metnaar ten minste 75%. 

 

 

 

 

 

 

Ik heb uw Kamer daarnaast vorig jaar het “pakket van maatregelen 

emissiereductie gewasbescherming open teelten” gestuurd, dat zich mede richt op 

het realiseren van het doel “nagenoeg zonder emissie naar het milieu” uit de 

“Toekomstvisie gewasbescherming 2030” (Kamerstuk 27858, nr. 449). 

 

Het uitvoeringsprogramma bij de “Toekomstvisie gewasbescherming 2030” 

voorziet in een jaarlijkse monitoring van de voortgang, waardoor het mogelijk is 

tijdig bij te sturen als dit nodig blijkt te zijn. 

 

11. 

Kunt u bevestigen dat het doel uit de nota Gezonde Groei, Duurzame Oogst om in 

2018 50% minder overschrijdingen van de drinkwaternorm te realiseren t.a.v. 

2013 niet is gehaald? Met welk percentage zijn de overschrijdingen van de 

drinkwaternorm momenteel afgenomen t.a.v. 2013? 

 

Antwoord 

Uit de tussenevaluatie van de nota “Gezonde Groei, Duurzame Oogst” blijkt dat 

het aantal knelpunten voor de drinkwaterwinning uit oppervlaktewater licht is 

gestegen ten opzichte van 2013. 

 

12. 

Welke maatregelen neemt u om het doel om in 2023 95% minder 

overschrijdingen van de drinkwaternorm te realiseren t.a.v. 2013 te bereiken? 

 

Antwoord 

Ik verwijs uw Kamer naar het antwoord op vraag 10. 

 

13. Kunt u bevestigen dat het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) in de 

Tussenevaluatie van de nota Gezonde Groei, Duurzame Oogst constateert dat er 

tussen 2013 en 2018 een achteruitgang heeft plaatsgevonden in de ontwikkeling 

van functionele agrarische biodiversiteit (zoals bloemrijke akkerranden)? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Antwoord  

Uit de tussenevaluatie van de nota “Gezonde Groei, Duurzame Oogst” blijkt dat 

het areaal akkerranden licht is gedaald. Hiervoor zijn volgens het PBL de volgende 

beweegredenen: de hoogte en de beschikbaarheid van subsidieregelingen en de 

keuzevrijheid bij de vergroeningsmaatregelen in kader van het GLB, waarbij 

agrariërs de voorkeur geven aan vanggewassen boven ecologische 

aandachtsgebieden zoals akkerranden. 

5.2.1 Woo
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literatuur niet gebruikt kan worden voor het onderbouwen van het instellen van 

een spuitvrije zone in Nederland. 

 




